
 

      
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 14-4-2021 kl. 16.30 – 18.30 

Virtuelt 
https://meet.google.com/rvv-cehv-nss?pli=1&authuser=0 

 

 
Rækkefølge for dirigent: Pia Fårbæk Jokumsen, Jane Ellegaard Holm, Elisabeth Vingborg, Tanja Skovbølling, 
Louise Juhl Rytter, Steffen Andersen, Kim Laustsen, Pernille Stadsholt, Shazia Borup, Kim Raahede Lindblad, 
Jesper Rosenvold Jakobsen, Tina Vallentin og Ralf Andersen 
Elevrødder: Tobias 
Referent: Jacob Ingemann Kristensen 
Afbud: Tobias, Pernille og Elisabeth 

 
Dagsorden: Forklaring til punktet 

1. Velkomst v/Formanden 
Dagens dirigent (Ralf) 
Mødeleder (Steffen) 
Fraværende 
Underskrivelse af referat fra seneste 
møde 

 
5 min 

Det er ikke muligt at underskrive referatet, da mødet er virtuelt. 

1. Corona – status  
(Orientering) 
 
Organisering af undervisningen 5.-10. 
årgang 
Nødundervisningsbekendtgørelsen 
”Løft af folkeskolen” – økonomisk 
håndsrækning 

 

5.-10. årgang, ulige årgange er i skole ulige uger, og lige årgange lige 
uger. Alle elever over 12 år tilbydes test.  
 
Der testes to gange ugentligt, og hver gang testes der omkring 100 
elever og personale. Det er vi ganske godt tilfreds med. 
Det er dejligt at få flere elever tilbage i skole, og vi oplever det lidt 
som om det er at slippe køerne på græs første gang. 
 
Nødundervisnings bekendtgørelsen løber frem til sommerferien, 
hvilket i praksis betyder, at vi så vidt muligt skal undervise i alle fag 
og indenfor alle områder, hvor det er muligt. Der vil altså forsat være 
fag og delelementer af fag, hvor Corona ikke muliggør 
undervisningen. Eks. idræt og musik, men også dele af andre fag. 
 
”Løft af folkeskolen” – den dobbelte opgave. Den økonomiske 
håndsrækning betyder mulighed for at gøre noget ekstra for vores 
elever og personale her frem mod sommerferien. Det kan være både 
til det faglige og det sociale løft. 
Tildelingen vil på Tørring skole blive brugt på trivsels- og 
læringsfremmende aktiviteter for alle skolens elever. Et fagligt fokus 
hos afgangselever og trivselsfremme hos skolens personale. 
 

2. Modtageklasse på Tørring Skole  
(Orientering) 
Bestyrelsen vurderer, hvad der kan være 
relevant Tørring Skole skriver i dette 
høringssvar 
 

15 min 

Beslutning fra Udvalget for Læring, 1. marts 2021, pkt. 21: 
De indkomne høringssvar er behandlet. På baggrund af de indkomne 
opmærksomhedspunkter, indstiller udvalget en model til byrådet, 
hvor der etableres modtagerhold i henholdsvis Tørring og 
Juelsminde. Dette for at imødekomme de udtalte 
opmærksomhedspunkter omkring transporttiden for børnene. 
Finansieringen i 2021 sker af centrale midler til løft af folkeskolen. 
Fra kalenderåret 2022 indgår det i budgetforhandlingerne. 

https://meet.google.com/rvv-cehv-nss?pli=1&authuser=0


 

 
Byrådet godkendte onsdag 24/3 21 denne indstilling. 
Derfor får vi fra sommer 2 Basishold (modtageklasser) på Tørring 
skole. Byrådet vil dog udfordre ministeriet på hyrdebrevet (Steffen 
forklarer på mødet). 
 
Skolen er i gang med planlægning, men er naturligvis spændene på, 
om byrådets udfordring af hyrdebrevet igen vil skabe forandringer. 
 

3. Økonomi og budget 
(Orientering og spørgsmål) 
Skolen har nu et overblik over antallet af 
stillinger næste år. 
 

 
20 min 

Bestyrelsen blev orienteret om skolens økonomiske situation.  
(Lukket punkt) 

4. Skoleåret 21/22 
(Orientering) 
Læreraftale ”Hedenstedaftalen” 
Den grønne kalender 
Skolebestyrelsesmøder for kommende 
skoleår 
 

15min 

Kommunen og lærerkredsen har indgået en lokalaftale. Kort 
orientering om, hvilke større forandringer der er af betydning for at 
drive skole. 
De væsentligste punkt som kan opleves anderledes for forældrene i 
det kommende skoleår er, at lærerne har mulighed for at tage 
tidligere hjem og arbejde videre hjemme. Med aftalen er lærerne 
forpligtet på at være tilstede på skolen i 35 timer om ugentligt og får 
en selvtilrettelagt tid på 5 timer ugentligt til at arbejde hjemme. 
 
Sidste år ved denne tid introducerede skolen ”den grønne kalender”, 
som et overblik over aktiviteter i skoleåret. 
Bestyrelsen er generelt glade for den grønne kalender, da det giver 
et godt overblik over årets aktiviteter. Kalenderen er også god til 
klasserådene på de enkelte årgange.  
 
Forslag til datoer for skolebestyrelsesmøder for kommende skoleår 
11/8 (17-18), 22/9, 3/11, 8/12, 12/1, 2/3, 27/4, 1/6(17.00-.19.30) 
Datoerne blev godkendt. 
 
 

5. Orientering: 
Formanden 

 Dialogmøde den 7/6 21 
Ledelsen 

 Madordningen 

 Affaldssortering 

 Samarbejdet med børnehaven 

 Førstehjælp (elever og 
medarbejdere), hjertestarter  

 Muskelsvind og legeplads 
Elevrepræsentanter 
Medarbejderrepræsentanter 
Skolebest. Medlemmer 

15 min 

Der er dialogmøde med udvalget for læring, mandag den 7/6. Vi 
kender endnu ikke hverken mødedeltagere eller dagsorden.   
 
Madordning har nu kørt i et halvt år, og vi har en lille update med fa 
udbyder. 
Udbyderen er glade for vores aftale og tilfredse med mængden af 
bestillinger, men kan sagtens tage imod flere. Flere forældre ytrer at 
de er glade for tilbuddet. Udbyderen leverer ugentlig omkring 100 
”portioner”.  
Bestyrelsen vil skrive til udbyderen med et ønske om et ugentligt 
opslag på Aula med kommende uges menu.  
 
Skolen skal fra 1/5 affaldssortere lige som resten af kommunen, 4 
forskellige sorteringer. Dette skal ske ved kilden, dvs. i alle klasser, på 
fællesarealer og udenfor. Restaffald indsamles af rengøring, de 3 tre 
andre enheder skal bortskaffes af eleverne i klasserne og skal indgår i 
den almindelige dukseordning.  
 
Samarbejdet med børnehaven er lidt på pause da børnehaven 
fortsat ikke er tilbage på fuld blus efter de mange smittetilfælde der. 



 

 
Men dialogen er startet med blik på overgange, den røde 
pædagogiske tråd, og tages op igen. 
 
Elever på 8. årgang får hvert år et førstehjælpskursus. Udvalgte 
medarbejdere har førstehjælpskursus, udvælgelsen er sket, så skolen 
altid er bemandet med første hjælpere.  
Skolen fik i uge 12 opsat en hjertestarter, den er placeret i den store 
skolegård. Når det er muligt får alle på skolen et kursus i hvordan 
hjertestarteren fungerer. 
 
Muskelsvind og legeplads 
Der arbejdes forsat på lokaler til vores elever med muskelsvind. Vi 
håber ombygningen kan gå i gang inden sommerferien. 
Endvidere arbejdes der på, at gøre vores legeplads mere 
kørestolevenlig. 
  

6. Forslag punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøder 26/5 21 
 

 
5 min 

 
 
(Dagsorden laves i uge 19 – punkter til formanden inden da) 
 
 

9 Evt 
5 min 

 

Referatet sendes ud til gennemlæsning, ændringer inden for en uge og underskrives til 
efterfølgende møde 
 
 
Pia Fårbæk Jokumsen / Steffen Andersen  


